



CANADA

**C
o
m
m
u
n
i
q
u
é**

No. 43

FOR IMMEDIATE RELEASE
JUNE 24, 1970

CANADIAN DELEGATION TO THE INTERNATIONAL
CONFERENCE ON EDUCATION

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today the appointment of the Canadian delegation to attend the Thirty-second Session of the International Conference on Education being held in Geneva July 1-9, 1970, under the joint auspices of UNESCO and the International Bureau of Education (IBE).

The Council of Ministers of Education, Canada, was consulted about the composition of the delegation. Views were also sought from the Association canadienne d'Education de langue française, the Canadian Education Association and the Canadian Teachers Federation.

The delegation will be led by the Honourable Dr. J. C. McIsaac, Minister of Education for Saskatchewan, and will include:

Delegates: Mr. F. T. Atkinson,
Deputy Minister of Education for New Brunswick.

Miss Thérèse Baron,
Assistant Deputy Minister of Education for
Quebec.

Reverend Father J. H. Conway,
Rector of Holy Rosary Scholasticate,
Orleans, Ontario.

Miss Lorraine Leblanc,
Professor at l'Ecole Normale de Moncton.

Dr. G. N. Perry,
Deputy Minister of Education for British
Columbia.

Observers: The Honourable William G. Davis,
Minister of Education for Ontario.

Mr. C. H. Westcott,
Department of Education, Ontario.

Mr. T. I. Campbell,
Department of Education, Ontario.

Adviser: Mr. P. A. Lapointe,
Permanent Mission of Canada to the United
Nations in Geneva.

The agenda for this year's Conference includes a study of the improvement of the effectiveness of educational systems through the reduction of wastage at all levels of education. The delegates will also consider major trends in educational development, basing their discussion on recent developments in education within their respective countries.

- 2 -

Canadian participation at the Thirty-second Session of the International Conference on Education is of particular significance in 1970, the year designated by the United Nations as International Education Year.

- 30 -



CANADA

COMMUNIQUE

no 43

POUR DIFFUSION IMMEDIATE
LE 24 JUIN 1970

DELEGATION DU CANADA A
LA CONFERENCE INTERNATIONALE D'EDUCATION

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Monsieur Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui la composition de la délégation du Canada à la Trente-deuxième Session de la Conférence internationale de l'éducation, qui se tiendra à Genève du 1^{er} au 9 juillet 1970, sous les auspices de l'UNESCO et du Bureau international d'éducation (BIE).

La composition de la délégation a été décidée en collaboration avec le Conseil des Ministres de l'Education, Canada. L'Association canadienne d'éducation de langue française, l'Association canadienne d'éducation et la Fédération canadienne des Enseignants ont aussi été consultées à ce sujet.

La délégation sera dirigée par le Dr. J. C. McIsaac, Ministre de l'Education de la Saskatchewan, et comprendra:

Délégués: M. F. T. Atkinson,
Sous-ministre de l'Education du Nouveau-Brunswick.

Mlle Thérèse Baron,
Sous-ministre adjoint de l'Education du Québec.

Le Révérend J. H. Conway,
Recteur de Holy Rosary Scholasticate,
Orleans, Ontario.

Mlle Lorraine Leblanc,
Professeur à l'Ecole Normale de Moncton, N.B.

Dr. G. N. Perry,
Sous-ministre de l'Education de la Colombie
Britannique.

Observateurs: M. William G. Davis,
Ministre de l'Education de l'Ontario.

M. T. I. Campbell,
Ministère de l'Education de l'Ontario.

M. C. H. Westcott,
Ministère de l'Education de l'Ontario.

Conseiller: M. P. A. Lapointe,
Mission permanente du Canada auprès de
l'Office des Nations-Unies à Genève.

L'ordre du jour de la Conférence comprend cette année la question de l'amélioration de l'efficacité des systèmes d'éducation en particulier par la réduction des déperditions d'effectifs à tous les niveaux de l'enseignement. Les délégués aborderont aussi l'étude des tendances prioritaires dans le développement de l'éducation.

La participation d'une délégation canadienne à la Trente-deuxième Session de la Conférence internationale de l'éducation revêt une importance particulière en 1970, année qui a été désignée par les Nations-Unies comme l'Année internationale de l'éducation.